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英文課程 English Classes
011001
英語聽講練習103
１
必
全體英文教師

1.適當的回應簡單的指示與要求。

2.基本個人資料(在大學、家中和休閒時的生活及活動)。

3.述人物和地點(在家中、學校和休閒時)，及簡單的問路。

4.論他人的日常生活(天氣、日期和時間)。
5.對以上相關內容提出簡單問題。

6.英文敘述時間。

文法項目：正確使用現在簡單式和現在進行式。能以問句相關單字說出簡單的問句。

單字項目：工作、學校、大學、居家生活、天氣、休閒、地點、動作的介系詞、旅遊、用餐和購物。
011001
English Listening & Speaking
１
Ｒ
全體英文老師
Practice 103
1.respond appropriately to simple instructions requests;

2.give basic personal information(life and activities at university, at home and during free time)

3.give information about people and places(at home, study and recreation), give simple directions;

4.talk about his/her daily routine and events(weather, date and time); 

5.ask simple questions on the above,

6.tell the time in English

Grammatical items: use the present simple and present continuous tenses correctly. The student should also be able to from simple questions using question words as necessary.

Vocabulary items: work, school, college or university, home life, weather, free time, places, prepositions denoting movement, travel, eating, shopping.

011002
英語聽講練習104
１
必
全體英文教師

1.對某一預先準備的主題，作二分鐘的報告。

2.回答某一預先準備主題的問題。

3.參與非正式的討論。

4.討論過去的事件及未來的計畫。

5.表達喜好與厭惡。

6.表達簡單的事物比較。

7.在會話中能確切敘述和回答問題。
文法項目：過去式、未來式、頻率副詞、形容詞的比較級與最高級、過去式的規則與不規則動詞、過去和未來相關的辭句。

單字項目：假期、嗜好、運動、商店、購物、工作及職業。
011002
English Listening & Speaking
１
Ｒ
全體英文老師

Practice 104
1.make a short presentation(two minutes) of a prepared topic using objects or pictures to illustrate;

2.answer questions on the prepared topic, and 

3.participate in informal discussion;

4.talk about past events; talk about future plans;

5.express likes and dislikes;

6.express simple comparisons;

7.contribute to the conversation by making appropriate statements and responses to questions.

Grammatical items: the past tense, and going to for future plans, adverbs of manner and frequency, comparatives and superlatives of adjectives, simple past of regular and common irregular verbs, more expressions relating to past and future time.

Vocabulary items: holidays, hobbies, the sports, shops, shopping, jobs and work.

011003
基礎英文(Ⅰ) & (Ⅱ)
４
必
基礎英文提供二技、四技學生英文能力鑑定考試未達70分者修習。其目的在奠定學生英文之基本閱讀與寫作能力，並於期末舉行全校興會考，以鑑定其修習之成果。

基礎英文(Ⅰ)課程著重在字彙的加強，文章結構的分析、閱讀策略的運用、及文法的瞭解與應用。

基礎英文(Ⅱ)為繼基礎英文(Ⅰ)之進階課程。內容旨在加強基礎英文寫作、文章的理解技巧、熟悉各種句型並做句型的延伸。

學生們經由這些方面的學習研究，徹底瞭解以及實際的演練，即可學到豐富的英文知識，以達到改進並提升英文程度的目的。
011003
Basic English(Ⅰ) & (Ⅱ)
４
Ｒ
Basic English is designed for both two and four-year-program students whose placement tests scored below 70. It aims to build up student with basic reading and writing skills in English. A joint English final exam is offered to evaluate students, progress.

The curricula of Basic English(Ⅰ) lay emphasis on the reinforcement of vocabulary, the analysis of sentence structures, the application of reading strategies, and the understanding of English grammar.

Basic English(Ⅱ) is a subsequent course to Basic English(Ⅰ). It is designed to provide students with better writing and reading comprehension skills. Furthermore, it helps to familiarize the students with a variety of sentence structures.

Through studying, realization and acceptance of the practical training of these areas of English courses, students can learn a great deal of English knowledge and reach the purpose of improving and promoting their English.

011004
應用英文
２
必

應用即利用已有之知識在實際生活上，因此本課程強調學生利用已有之英語文知識在日常生活英語的需求上。課程內容：社交、商用書信、memo、廣告、新聞及餐旅英語、表格填寫、謀識技巧、契約、交通、工作場用用語、訪談技巧與書寫、中譯英。研修本課程之學生必須具備良好的基礎英語能力。

011004
Practical English
２
Ｒ
Possess？Then apply it on your daily needs! A trip on this course will take you to the English most pertinent to your needs. Itinerary includes: Friendly & Business letters, Memo, Ads, News English, English for Hotel & Travel, Forms, Job-seeking Techniques, interviews, contracts, Highway travel words and work words.

A trip will make you as functional as you could be. No sluggish travelers, however, are allowed to check in! 

011005
英文（商用英文會話）
２
選
該課程之目的在培養學生商業英文會話之能力及技巧。課程內容將針對學生之語言及目標需求而定，但內容之基本架構會以國際貿易之一般程序為主，以期提供一模擬真實情境，讓學生學習如何以英文來做商業上的溝通。

011005
English（Business English:
２
Ｓ


Oral Communication）
This course is designed to enable learners to acquire both the language competence and skills in oral business communication that are normally seen in a business environment. Both learners’ language needs and target situation needs will be taken into account in making the decision for the class content. However, the framework will be set upon the regular process of the international trades to try to simulate a real-world situation for learners to get a general idea about how to use the language acquired to conduct the business.

011006
英文（科技英文）
２
 選
本課程分二部份：閱讀及學術論文寫作。閱讀又分為讀書技巧及閱讀技巧。讀書技巧部份和閱讀技巧相互配合；學生從文體分析、重點辦認訓練中瞭解專業英文的架構及用字、用詞，進而配合讀書技巧歸納與綜合、汰弱存精，而達到有效學習記憶，專業書籍的知識、學術論文。寫作以訓練學生瞭解學術期刊之架構、組織為主，進而迅速吸取文內主要內容。選讀本課程之學生必須具備授課老師認可之英文程度。

011006
English（Academic English  
２
Ｓ

Reading & Writing）
This course includes reading and writing for publication. Reading consists of “learn to read” and “read to learn”. Both stage intermingle to train students to diagram tetts and recognize main ideas, which helps students retain contents efficiently. Writing. for publication familiarize students with the tradition required in journal artiest. This effort enables students to read journals faster and to write professionally. Approval of the instructor is required.

011007
英文（商用英文書信寫作）
２
選
該課程之目的在培養學生英文商業書信的寫作能力及技巧，課程內容將針對學生語言及目標需求而定，但內容之基本架構會以國際貿易之一般程序為主，以期提供一模擬真實情境，讓學生學習如何以英文來處理商業書信。

011007
English（Business English: 
２
Ｓ


Correspondence Writing）
This course is designed to enable learners to acquire both the language competence and skills in writing correspondence that they may encounter in business transactions. Both learners’ language needs and target situation needs will be taken into account in making the decision for the class content. However, the framework will be set upon the regular process of the international trades to try to simulate a real-word situation for learners to get a general idea about how to use English to conduct business.

011008
英文（實用英語會話）
２
選
蘇淑貞

此選修課程旨在訓練已稍具英文基礎的學生學習日常實用之英語會話。教學活動包括角色扮演、口頭配對練習、上台即席表演、閤家歡遊戲及經過設計之教室活動。學生可藉此廣泛學習不同情境(諸如：在社區、校園、餐廳、購物中心、宴會、醫院和機場等各樣社交場合中)之應對用語。學生在各類情境之角色扮演中，漸能具備實用之英語會話能力及更有自信之人際關係。

011008
English（Practical English
２
Ｓ
 Shu-Chen Su

Conversation）
This eclectic course aims to provide students with a better skill while making daily English conversation in practical use.

Via role play, Oral pain practice, spontaneous presentation on the stage, the Appreciation Game as well as well-designed classroom activities, students are broadly exposed to practical uses of English in a variety of social settings such as community, campus, restaurant, shopping center, party, hospital and airport.

As a result, students are reinforces and prepared for a better conversational skill and interpersonal relationship with confidence.

011009
英文（西洋文學導讀）
２
選
本課程以原著之詩歌、散文、小說與劇本，讓學生熟悉基本文類。授課方式分兩階段進行，第一階段注重本文內容與學生自身體驗之對照，以期讓學生明瞭文學與人生之息息相關；第二階段藉由角色、情節、意象、語言特質之分析以牽引學生進入作品之深層結構，但期一窺名著堂皇。因教材取自中英文原著，授課及讀書報告、小組討論也注重中、英文體及美學之比較，所以此為雙語課程。希望如此中文、英文、文學三管齊下的課程能為語言之應用開一扇寬廣的窗。

011009
English（Introduction to
２
Ｓ


English Literature）
The course aims at offering students opportunity to talk English fluently in any given situation and to write proper English in some necessary occasions. Each week’s training on a distinct topic include pilot conversation, group discussion, catechism, drama performance, sometimes playing games and often times writing assignment after class. Our topics cover small talk, giving direction, talking on the phone, everyday personal problems, making life decision, making reservation, arranging itinerary, expressing positive and negative opinions on social issues, and sharing experience about parties, hobbies, leisure activities, and even home remedies. Since the course requires much practice on listening, speaking, and writing English, students had better have already taken courses such as Freshman English, English Lab or English Conversation. This is a tough course, yet all language acquisition takes time and efforts.

011010
英文（新聞英語）
２
選
本課程旨在提供學生經由了解新聞英語與一般英語不同之文法結構及用字遣詞，進而一方面增加對瞬息萬變的現代國際社會的認識，跟上時代潮流、融入並成為國際村的一份子；另一方面提高學生的英文了解能力及學習興趣。本課程偏重於新聞英語的閱讀，內容包括報紙、新聞雜誌、廣播新聞、及電視新聞。課程教授以閱讀、分析、討論、聽力訓練等方法進行。

011010
English（Journalism English）
２
Ｓ
The specific goal of this course is to acquaint students with the structural and stylistic characteristics of News English, Such as newspaper headlines and vocabulary of the media. With such acquaintance, on one hand, students are able to catch up with the changing world, inform themselves with the latest trends and knowledge developed, and become a member of the global society. On the other hand, students are also able to improve their knowledge of the language itself with the exposure to news stories in English. Material used in class will be from newspapers, news magazines, news broadcasts and TV news. News reading, structure analyzing, group discussion and listening activities are covered in the going of the class.

011011
英文（進階英文寫作）
２
選
本課程旨在藉不斷的習作過程中，增進學生創作與組織思考的能力，使他們能做有自信而獨立的寫作。其內容包括：(1)文章架構之概論、寫前活動、段落及文章之基本要素、修改與編輯；(2)練習各種論說文之文體，例如：步驟/順序、分類、因果關係、比較/對比、及疑難排解等文體之寫法；(3)練習寫摘要及發表個人對事物之想法。

011011
English（Intermediate English
２
Ｓ

Writing）
This course intends to help students become confident, independent writers by engaging them in the process of writing and by encouraging them to explore and organize their ideas in writing.

The content includes: (1)an overview of the building blocks of good writing---prewriting, the elements of paragraph writing, the basics of essay writing, editing and revising; (2)practice writing different styles of essay such as process, classification, cause/effect, comparison/contrast, and problem/solution; (3)practice writing summaries and personal expressions.

011012
英文（英文文法與習作）
２
選
陳脈經

「英文文法與習作」是專為本校學生所設計的一門課程，本課程主要包括基本英文法(動詞時式、助動詞、被動語態、動名詞、不定詞、分詞、單複數、形容詞子句、名詞子句、條件句和介系詞等)，句子構造和寫作技巧。尤其著重於實際的習作，學生們經由實際的習作，以改進他們一般的英文錯誤，進而學得良好的英文寫作技巧。

011012
English( English Grammar
２
Ｓ

and Practice )
“English Grammar and Practice” is scheduled for our school’s students in order to promote their English writing. It mainly contains the fundamental English grammar(verb tenses, model auxiliaries, the passive, gerunds, infinitives, participles single and plural numbers, adjective clauses, noun clauses, conditional sentences, preposition and combinations, etc.), sentence structure and writing skill, especially emphasizes the practical exercise. Through practical repeated exercises in English writing, students then can improve their common errors in English and learn English writing skills.
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